
PROTOK6L Nf XXXV/2021

z ses.ii Rady Gminy Rybno odbytei w dniu 2'l listopad. 2021 r.
w 6ali OSP w Rybnie pod pr:ewodnictwem

Pana Piotra Komatowskiego - PJzewodniczecego Rady Gminy Rybno

Obrady Rady Gminy protokolowala - Ewa Raszkowska - Inspektor ds Obslugi Rady i Kadr' Zastepca

Kierownika Urzedu Stanu Cywilnego w Urzedzie Gminy Rybno

Ob.ady rozpoczeto o godz. 10r30, zakoiczono o godz.12:55

Stan ustawowy Rady - 15 Radnych,

W sesji bieze udzial l5 Radnych

- lista obecnosci stanowi zalqcznik do protokolu.

Spoza Rady Gminy w sesji uczestniczyli:

'1.Pan Tomasz Wegrzynowskr - W6jt Gminy

2.Pani Zdzislawa Ka icz - SkarbnikGminy

3.PaniJolanta Jendrycka - Sekretaz Gminy

- lista obecnosci stanowizahcznik do protokolu

Porzedek sesii:

Ad.'l i 2 Otwarcie sesii i stwigrdzenie Drawomocnosci obrad.

Obrady )dXV sesji Rady Gminy Rybno otworzyt o godz. 10:30 Pan Piotr Ko.natowski Przewodniczqcy

Rady Gminy.

Nastepnie pouczyl wszystkich obecnych, i2 obrady Rady Gminy sq relestrowane za pomocq urzqdzen

nagrywajecych dzwiek.

Powital wszystkich obecnych na sali obrad a nastqpnie stwierdzil, ze po sprawdzeniu listy obecnosci,

na saliznajduj siQ 15 radnych co stanowi kworum do podejmowanaa prawomocnych uchwal.

Ad.3.Ustalenie porzadku obrad.

Pzewodniczacy Rady przedstawil pozqdek dzienny obrad.

1 ,Otwarcie sesji.

2,Slwierdzenie orawomocno5ci obrad.

3.Ustalenie porzqdku obrad.

4.PrzyjQcie proiokotu z )O(XIV s*ji Rady Gminy Rybno.

s.Sprawozdanie miedzysByjne w6jta Gminy

6.Podjecie uchwal w nagtipuiecych sprawach:

'1)zmiany Weloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rybno na lata 2021-2034;

2) zmian w bud2ecie Gminy Rybno na 2021 rok;

3) obni2enia Sredniej ceny skupu 2yta pzyjmowanej jako podstawa naliczenia podatku rolnego w

2022 roku na terenie Gmany Rybno;



4) zmiany uchwaly w sprawie okreslenia szczeg6licwych zasad, trybu ptzyznawania j pozbawiania

oAz todzaju i wysokosci okresowych stypendi6w sportowych ohz nagr6d W6jta Gminy Rybno za

wynikisportowe;

5) uchwalenia Rocznego programu wsp6lpracy Gminy Rybno z organizacjami pozae qdowymi ofaz

podmiotami, o kt6rych mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o dzialalno6ci po2ytku publicznego i wolontariacie

na rck2022,

6) zniesienia statusu pomnika pzyrody;

7) zniesienia statusu pomnika pzyrody;

8) wy€2enia zgody na utwozenie Sp6ldzielni Socjalnej ,,Ka2dy jestwa2ny",

9) ustalenia wynagrodzenia dla W6jta Gminy Rybno,

10) zasad pzyznawania oraz wysokosci diet radnych,

11) rozpattzenia skargi na dzialalnosC W6jta Gminy Rybno.

7.Woln€ wnioski i zapytrnia.

S.ZamkniQcie sesii.

Kierujac nastqpnie zapytanie o propozycje zmiany potzqdku obrad.

Wniosek o zmiane pozqdku obrad : nie wniesiono.

Nastepnie poddal pod glosowanie pozqdek obrad.

Rada Gminy w gloaowanlu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obgcnottci 15

Radnych gl06ami:

-..2a" - l5
- ,,przeciw' - 0

- ,,wstrzymujqcych sie" - 0

przyiera porzqdek

Ad.4.Przviecie orotokolu z XXXIV seaii Radv Gminy.

Pzewodniczqcy Rady poinformowal 2e protok6l z )(XXIV sesji zostal wylo2ony do wgladu i do czasu

rozpoczecia sesji nie zlozono do peewodniczqcego wniosku o dokonanie poprawek do

pzedlo2onego projektu protokolu.

Wzwi+ku tym poddal pod glosowanie pfotok6l z )(XXIV sesji Rady Gminy.

Rada Gminy w glosowaniu iawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 15

Radnych glosami:

-,2a" - 15

-,,przeciw'-0
- ,,w6trzymujqcych aie" -.{)

przyjQla protok6l z XXXIV ses.ii Rady Gminy.

lmienny wykaz glosowania nad przyjeciem protokolu stanowi zalacznik do protokolu.



Ad.S,sorawozdanle miedzvsesvine w6ita Gminv Rvbno.

Peewodniczqcy Rady - Pan Piotr Komatowski udzielit glosu W6jtowi Gminy - Panu Tomaszowi

Wegrzynowskiego, kt6ry pzedlo2yl sprawozdanie z dzialalnosci miedzysesyjnej

Sprawozdanie stanowi zalqcznik do protokolu.

Po zlozeniu sprawozdania otwozyl dyskusie.

Pvtah nie wniesiono.

Nastepnie W6jt Gminy wraz z Przewodniczqcym Rady oraz Wcepe ewodniczeca Rady dokonali

uroczystego podziekowania za wieloletniq sluzbq w strukturach Gminnych Ochotniczych Stra2y

Po2arnych Druhowi Jerzemu Chmielewskiemu.

Ad.6.Podiecie uchwal w nastopuiacvch aprawach

'1.zmianv Wieloletniei Proqnozv Finansowei Gminv Rvbno na lata 2021-2034:

Przewodniczecy Rady- Pan Piotr Komatowski zwr6cit sie do Radnej El2biety Rozentalskiej o

przedstawienie opinii w sprawje prqektu uchwaly.

Radna - Pani El2bieta Rozentalska pE edstawila opiniQ komisji stalych o pojekcie uchwaly

Opinia stanowi zalacznik do protokolu.

Pzewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski otwozyl dyskusje nad projektem uchwaly

Pytaf nie wniesiono.

Pzewodniczacy Rady zamknQl dyskusje. Po odczytaniu projektu uchwaty peez Wcepzewodniczqcq

Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w g{osowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 15

Radnych, gliosami:

-15 -,,2a",

- 0 -,,przeciw"

- 0 - ,,wstJzymujqcych sie"

podigla uchwale NJ XXXV12631202'l w eprawio zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowei Gminy

Rybno na lata 2021-203,{.

Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowizaqcznik do protokolu.

2) zmian w budzecie Gminv Rvbno na 2021 rok

Pzewodniczqcy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwr6cil sie do Radnej El2biety Rozentalskiej o

pzedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radna - Pani El2bieta Rozentalska pe edstawila opinig komisjj stalych o pOekcie uchwaly.

Opinia stanowi zalacznik do protokolu.

PEewodniczacy Rady - Pan Piotr Kornatowski otwozyl dyskusje nad projektem uchwaly.

Pytafi nie wniesiono.

Przewodniczqcy Rady zamknAl dyskusje. Po odczytaniu projektu uchwaly przez WceprzewodniczqcA

Rady, poddal go pod glosowanie.



Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sktad Rady 15 Radnych w obecnosci 15

Radnych, glosami:

-'15 - ,,2a",

- 0 - ,,pneclw"
- 0 - ,,wstrzymuiqcych sig,,

podiefa uchwalg Nr XXXVl26tn202,l w aqawie zmian w budrecio cminy Rybno na 2O2l rok.
lJchwala stanowi zahcznik do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowizalqcznik do protokolu.

O godzinie 10:50 do godziny 1 1:00 Pzewodniczacy Rady zatzqdzil przeMe w obradach.

Po pzerwie Rada pzystqpila do realizacji kolejnego punktu porzAdku obrad.

3) obnizenia sredniei cenv skuou 2vta pzvimowanei iako oodstawa naliczenia podatku rolneao w

2022 roku na terenie Gminv Rvbno

Pzewodniczqcy Rady- Pan Piotr Komatowski zwr6cil sie do Radnej El2biety Rozentalskiej o
pzedstawienie opinii wsprawie projektu uchwaly.

Radna - Pani Elzbieta Rozentalska pzedstawila opinie komisji stalych o projekcie uchwaly.

Opinia sta nowi zalaczn ik do protokolu.

Przewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski otwozyl dyskusjQ nad projektem uchwaly.

Pytai nie wniesiono.

Pzewodniczacy Rady zamknql dyskusje. Po odczytaniu projektu uchwaly przez Wicepzewodniczqcq

Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w gfoaowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnoSci 15

Radnych, glosami:

-15 -,,2a",

- 0 -,,przeciw"

- 0 - ,,watrzymulecych sie"
podjQh uchwale Nr nUV/265/2021 w sprawie obni2enia Sredniel ceny skupu 2yta

prryimowanej iako podEtawa naliczenia podatku aolnego w 2022 roku na teronio Gminy Rybno

Uchwafa stanowi zalacznik do orotokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zaqcznik do protokolu.

4) zmianv uchwalv w sprawie okreslenia szczeo6lowvch zasad. trvbu ozvznawania i oozbawiania

oraz rodzaiu i wsokosci okresowvch stvpendi6w sportowch o€z naqr6d W6ita Gminv Rvbno za

wvnikisoortowe

Przewodniczqcy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwr6cil siq do Radnej Elzbiety Rozentalskiej o
przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radna - Pani El2bieta Rozentalska pzedstawila opinie komisji statych o projekcie uchwaly.

Opinia stanowi zalacznik do protokolu.

Pzewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski otworzyl dyskusje nad projektem uchwaly.

Pytan nie wniesiono.



Pzewodnaczqcy Rady zamknql dyskusje. Po odczytaniu projektu uchwaly ptzez Wcepzewodnlczqcq

Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci l5

Radnych, glosamil

-15 - ,,2a",

- 0 -,,pzeciw"

-0 -,,wstrrymujqcychsie"

podjela uchwale Nr ndv/266/2021 w spEwie zmiany uchwaly w sprawie okreSlenia

szczog6lowych zagad, trybu ptzyznawania i pozbawiania oraz rodzaju i wysoko6ci okresowych

stypendi6w sportowych oraz nagr6d W6jta Gminy Rybno za wyniki sportowe.

lJchwala stanowi zalacznik do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad poektem uchwaly stanowizahcznik do protokolu.

5) uchwalenia Roczneqo oroqramu wso6loracv Gminv Rvbno z oroanizaciami pozazadolwmi oraz

podmiotami. o kt6rvch mowa w aft. 3 ust. 3 ustawv o dzialalnosci oo2vtku publiczneqo i wolontariacie

na rck2022

Przewodniczqcy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwr6cil sie do Radnej El2biety Rozentalskiej o

peedstawienieopinii wsprawie poektu uchwaly.

Radna - Pani El2baeta Rozentalska pzedstawila opinie komisji stalych o projekcie uchwaly.

Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.

Przewodniczecy Rady - Pan Piotr Kornatowski otwozyl dyskusje nad projektem uchwaly.

Pytaf nie wniesiono.

Peewodniczecy Rady zamknel dyskusje. Po odczytaniu projektu uchwaly pQez wicepzewodniczqcq

Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w gloaowaniu jawnym na ustawowy sktad Rady 15 Radnych w obecnosci 15

Radnych, gloeami:

- 15 - ,,2a",

- 0 -,,przeciw"

- 0 - ,,wstrzymuiecych 6ie"

podjela uchwale Nr xxxvl267l2021 w spnwie uchwalenia Roczncgo programu wsp6lpracy

Gminy Rybno z oaganizacjami pozarrqdowymi oraz podmiotami, o klirych mowa w att. 3 ugt. 3

ustawy o dzialalnoSci poiytku publicznogo i wolontariacie na rok 2022.

Uchwala stanowi zalacznjk do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalqcznik do protoko{u.

6) zniesienia statusu oomnika ozvrodv

Pzewodnic2qcy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwr6cil sie do Radnej El2biety Rozentalskiej o

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radna - Pani ElZbieta Rozentalska pzedstawila opinie komisjistalych o projekcie uchwaly.

Opinia stanowi zalqcznikdo protokolu.



Przewodniczqcy Rady - Pan Piotr Komatowski otwotz yt dyskusjQ nad projektem uchwaty.

Pytah nie wniesiono.

Pzewodniczqcy Rady zamknql dyskusje. Po odczytaniu projektu uchwaly pzez WicepzewodniczAcq

Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w gloaowanlu iawnym na ustawowy sklad Rady tS Radnych w obecnosci ls
Radnych, gloaamil

-15 - ,,2a",

- 0 -,,przeciw"

- 0 - ,,wstrzymuiQcych sie"
podjela uchwalQ Nr XXXV/268/2021 w sprawie znieaienia statusu pomnika przyrody,

Uchwala stanowi zahcznik do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad poektem uchwaly stanowi za+qcznik do protokolu.

7) zniesienia statusu oomnika orzvrodv

Pzewodniczqcy Rady- Pan Piotr Komatowski zwr6cil siq do Radnej El2biety Rozentalskiej o

peedstawaenie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radna - Pani El2bieta Rozentalska przedstawila opinie komisji stalych o projekcie uchwaly.

Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.

Pzewodniczqcy Rady - Pan Pioh Kornatowski otwozyl dyskusjg nad projektem uchwaly.

Pyta6 nie wniesiono.

Pzewodniczqcy Rady zamknql dyskusje. Po odczytaniu prcjektu uchwaly pzez Wcepzewodniczqcq

Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 15

Radnych, glosami:

- 15 - ,,2a",

- 0 -,,przeciw"

- 0 - ,,wstrzymujqcych aie"

podiQla uchwale Nr XXXV/269/2021 w sprawie zniosienia statusu pomnika przyrody.

Uchwala stanowi zahcznik do protokolu.

lmienny wykaz gliosowania nad projektem uchwaly stanowi zalqcznik do protokolu.

8) wvra2enia zoodv na utwozenie So6ldzielnr Socialnei ..Katdv iest wa2nv"

Pzewodniczqcy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwr6cil sie do Radnej El2biety Rozentalskaej o

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radna - Pani El2bieta Rozentalska pzedstawila opinie komisji statch o projekcie uchwaly.

Opinia sta nowi zalqczn ik do prctokolu.

Pzewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski otwotz yl dyskusje nad projektem uchwaly.

Pytai nie wniesiono.

Pzewodniczecy Rady zamknql dyskusjq. Po odczytaniu poekt.t uchwaly ptzez Vviceprzewodniczqcq

Rady, poddal go pod glosowanie.



Rada Gmlny w glo3owaniu i.wnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 15

Radnych, glo3ami:

-15 - ,,2a",

- 0 - ,,przeciw"

-0 - ,,wstrzymujecych siQ"

podj?ta uchwale Nr XXXVl270l2021w sprawie wyrarenia woli utworzenia Sp6ldzielni Socialnei

,,Kaidy iest watny.

Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

lmienny wykaz gliosowania nad projektem uchwaly stanowizaqcznik do protokolu.

9) ustalenia wvnaorodzenia dla W6ita Gminv Rvbno

Pzewodniczqcy Rady- Pan Piok Kornatowski zwr6cil sie do Radnej El2biety Rozentalskiej o

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radna - Pani Elzbieta Rozentalska wskazala, i2 komisje pozytywnie opiniujq przedmiotowy projekt

uchwaly i wnioskujq o przyjecie z poprawkami : zakresie S 1 ust.1, w nastepujqcym bzmieniu: ,, S 7. t.

Ustala sie miesieczne Wnagrcdzenie W6jta Gniny Rybno - Pana Tomasza Wegftynowskiego w

n a ste p u j ac ej W so kosc i :

1) wynagrcdzenie zasadnicze - 9 225,0021,

2) dodatekfunkcyjny - 2 835,0021,

3) dodatek specjalny - 30% lAcznie wynagrcdzenia zasaclniczego i dodatku fun4cyjnego -
3 618.00 zl.

4) dodatek za wieloletnie prace w wysoko^ci20./o wynagrcdzenia zasadniczego- 1 U5,00 zl"

Opinia stanowj zalqcznikdo protokolu.

Pzewodniczqcy Rady - Pan Piot Kornatowski otworzyl dyskusje nad projektem uchwaly.

Glos zabrali:

Radny - Bogdan Wantowski wyrazil swoje opinie w kwestii wzrostu wynagrodzenia,

Po czym Przewodniczqcy Rady poddal pod glosowanie wniesiona poprawke do projektu uchwaly w

zakresie S 1 ust.1. w proponowanym brzmieniu.

Rada Gminy w glosowaniu iawnym na uetawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 15

Radnych, qlosami:

- 9 - ,,2a",

5 -,,przeciw"

I - ,,wstrzymuiqcych
poprawk9 przyjela.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowizalqcznik do protokolu.

Po odczytaniu projektu uchwaly pzez Wceprzewodniczqcq Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glo6owaniu iawnym na ustawowy sklad Rady l5 Radnych w obecnosci 15

Radnych, glioaami:

- 9 -,,2a",

- 5 -,,pJzeciw"

- 1 - ,,wstrzymujqcych aie"



podieh uchwatQ Nr XXXVl271l202,l w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla W6jta Gminy
Rybno.

Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zatacznik do protokolu.

10) zasad orzvznawania oraz wvsokoSci diet radnvch

Pe ewodniczqcy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwr6cil sie do Radnej Et2biety Rozentalskiej o
pzedstawienieopinii wsprawie projektu uchwaly.

Radna - Pani El2bieta Rozentalska wskazala, i2 komisje pozytywnie opiniujq pzedmiotowy projekt

uchwav iwnioskujq o przyjecie z poprawkami : zakresie S 2 ust.1, w nastepujqcym bzmieniu: ,,S 2.t
Ustala sie miesieczne diete dla rcdnych, zr6znicowanqw zale2no6ciod pelnbnei funkcji:

1) dla Peewodniczecego Rady cniny - wysoko$ci 32/o kwoty bazowej,

2) dla WicepEewodniczecego Rady cminy - w wysoko^ci 21% kwoty bazowej,

3) dla Ptzewodniczqcego Komisji w wysoko^ci- lT kwoty bazowej,

4) dla pozostalych Gdnych w wysokoki - 1,ok kwoty bazowej,

5) dla Gdego delegata do EZG Dziadowszczyzna w wysoko'ci 16o,4 kwoty bazowej."

Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.

Pzewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski otwotz yl dyskusje nad projektem uchwaly.

Glos zabrali:

Radni Lukasz Glowacki , Waldemar Revka oraz Sylwester Kasprcwicz wyrazili swojq opine w
zakresie proponowanej podwy2ki kwoty diety radnego.

Pzewodniczecy Rady zamknql dyskusjq.

Po czym poddal pod glosowanie wniesiona poprawkQ do projektu uchwaly w zakresie 5 2 ust.l, w
nastepujqcym brzmienilu: ,,5 2.1. Ustala sie miesieczne diete dla radnych, ztu2nicowane w zale2nosci

od pelnionej funkcii:

6) dla tuzewodnbzecego Rady Gminy - wysoko5ci 32/o kwoty bazowej,

7) dla tMceptzewodnbzQcego Rady Gniny - w wysokoici 21% kwoty bazowej,

8) dla Przewodniczqcego Konisji w wysokosci - 17/o kwoty bazowej,

9) dla pozostatych tadnych w wysoko$ci - 15% kwoty bazowej,

10) dla radego delegata do EZG Dziauowszczyzna w wysoko5ci 16/0 kwoty bazowej."

Rada Gminy w glosowaniu iawnym na ustawowy sklad Rady lS Rednych w obecnosci 15

Radnych, giosami:

- 0 - ,,przeciw"

- I - ,,wstrzymujqcych

PoprawkQ prrylela.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowizalqcznik do protokolu.

Po odczytaniu projektu uchwaly przez Wiceprzewodniczqcq Rady, poddal go pod glosowanie.

Radd Gminy w glrosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci l5
Radnych, glosami:



- 0 - ,,przeciw"

- I -,,wstrzymujqcych sl9"

podiela uchwalQ Nr #XVt272t2O21 w aprawie zasad pr.yznawania oraz wysokoSci diet

,adnych.

Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zatqcz nik do protokoll

'11) rozoatzenia skarai na dzialalnosc Woita Gminv Rvbno

Pzewodniczqcy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwr6cil siQ do Radnej Elzbiety Rozentalskiej o

pzedstawienie opinii w sprawie projektll llchwaly.

Radna - Pani Elzbieta Rozentalska pzedstawila opinie komisji stalych o projekcie uchwaly.

Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.

Po czym udzielil glosu Pzewodniczacemu Komisji Skarg, Wniosk6w i Petycii, kt6ry pzedstawil opinie

Komisji w niniejszej sprawie.

Pzewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski otwotz yl dyskusjQ nad projektem uchwaly

Pytai nie wniesiono.

Pzewodniczqcy Rady zamknql dyskusje. Po odczytaniu projektu uchwaly ptzez Vvicepzewodnrczace

Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w gliosowaniu lawnym na uslawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 15

Radnych, glosami:

-14 -,,2a",

- 0 - ,,przeciw"

- 1 -,,wstrrymuiqcych sie"

pod.iela uchwah Nr )O(XV/273I2021 w sprawie rozpatrzenia skaJgi na dzialalnoSd W6ita Gminy

Rybno.

Uchwala stanowi zalqcznik do prctokolu.

lmienny lvykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalqcznik do protokolu.

O godzinie 11:45 sale narad opuscili radni Pani Joanna Slupska iPan Gzegorz Rozentalski. Stan

Rady 13 radnych.

Ad.T.Wolne wnioaki i zaovtania,

GlrG zabrali:

Radny - Pan Adam Kasprowicz w swojej wypowiedzi odni6sl sie do zzut6w jakie padly wobec jego

osoby na ostatniej sesjize strony Pzewodniczqcego Rady. Stwierdzil, i2 sq one niezasadne.

\ Ymiana zdai miqdzy stronami

Sottys - Pan Edmund Gajek negaqwnie ocenil zachowanie Pzewodniczecego Rady w stosunku do

osoby Radnego Adama Kasprowicza.

Radny - Pan Sylwestef Kasprowicz skrytykowal wypowiedzi radnego Adama Kasprowicza.

Po czym nastqpila wymiana wypowiedzi Radnych Lukasza Glowackiego i Gzegorza Januszewskiego

na temat wniosku radnego Adama Kasprowicza w sprawie pzewozu os6b pzez pzedsiqbiorce.



lllieszkaniec - Pan Dariusz Tara w imieniu druh6w OSp w Koszelewach podzigkowal za zalatwienie

sprawy w zakresie swobodnego dostepu do toatet. Zwr6cil uwagQ na zazuty stawiane pzez radnego

Adama Kasprowicza wobec jego osoby, tj. kontroli sotectwa pzez Komisje Rewizyjnq dotyczqcq
zasadnosci i zgodnego z prawem rozliczeh w zakresie dokonywanych zakup6w. pzypomnial zasady

dzialania Komisji Rewizyjnej.

Radny - Pan Adam Kasprowicz odnoszq sig do wypowtedzr peedm6wcy wskazal, z taK sposob

dokonywania zakup6w peez solectwo preferowany byl r6wniei w czasie, kiedy pan Dadusz Tara byl

czbnkiem rady soleckiej.

Radny - Pan Bogdan Wantowskiwni6sl pytanie dotyczqce planowanej podwytkiza nieczystosci stale,

jakie byly podstawy wzrostu ceny oraz jakae stanowisko zajQta Gmina Rybno w tym zakresie.

Pzedstawil protok6l z glosowania czlonk6w EZG w sprawie ptzyjetych podwy2ek lslug, wskazujqc na

oddane glosy przez reprezentanta Gminy Rybno.

W6jt - Pan Tomasz Wegrzynowski wyjasnil, a2 planowany na pzyszly rok wzrost ceny uslug wywozu

nieczystosci spowodowany jest ogolnq sytuacjq gospodarczq panujacq w kraju, kt6ra ma wp}yw na

wzrost koszt6w uslug, koszt6w zatrudnienia pracownik6w, a tak2e niska SciegalnosC zadluzenia

mieszkahc6w z tytulu oplat. Podkreslil, i2 w stosunku do mieszkaic6w Gminy Rybno nie ma problemu

ze 6ciqgalnosciq zadluzenia.

Radny - Pan Sylwester Kasprowicz stwierdzil, skoro mieszkancy Gminy Rybno nie majq problemu z

rcgulowaniem platnosci, to dlaczego ponosi konsekwencje za innych . poinformowal o przebjegu akcji

charytatywnej dla potrzebujqcego mieszkaf ca gminy.

W6jt - Pan Tomasz Wegzynowski wyjasnil, Ze wynika to z idei ptzynaleznoSci do EZG, niesie za

sobq r6wne prawa i obowiqzki dla wszystkich czlonk6w

Radny -Pan Adam Kasprowicz skjerowal pytanie do radnego Sylwestra Kasprowicza w kwestii

protokolu.

Radny - Pan Rafal Gniazdowski zapytal na jakim etapie jest sprawa dotczAca odszkodowania za

sale gjmnastycznq pEy Szkole Podstawowej w Rybnie.

W6jt - Pan Tomasz Wegeynowski wskazal 2e sala gimnastyczna zostala wyhczona z uzytku.

Ponadto poinformowal, i2 trwa postepowanie o wyplate odszkodowania.

Rady - Pan Waldemar Reszka odni6sl sie do uzyskanej odpowiedzi na pismo w sprawie ustug patenia

w piecach CO, znajdujqcych sie w domach seniota. Zapylal czy zatzqdca tych obiekt6w zdaje sobie

sprawe z konsekwencji prawnych wynikajqcych z faklu, 2e czynnosci te wykonujq osoby

nieuprawnione, czy w niniejszych obiektach jest odpowiednia temperatura oraz kto jest

odpowiedzialny za utEymanie pozqdku i czystoscj.

Sekretaz Gminy - Pani Jolanta Jendrycka odczyta+a pismo zawierajace odpowiedZ na pytania

radnego Pana Waldemara Reszki, ktdre zadalw pzedmiotowym zakesie podczas ostatnjej sesji.

Radny - Pan Waldemar Reszka stwierdzil, 2e twierdzenia zawarte w pismie nie odpowiadajq jego

oczek,wanaom.

W6jt - Pan Tomasz Wegrzynowski odnoszec sig do podniesionego problemu wskazal, i2 nie ma

zastze2ei w zakresie dzialalnosci Domdw Seniora. Nadto nie ma informacji, aby w jakiejkolwiek

Swietlicy byla nieodpowiednia temperatura.

l0



Radny - Pan Waldemar Reszka wni6sl pytanie w zakesie planowanej sprzedazy budynku po bylej

Szkole Podstawowej w Nowej Wsi. Jego zdaniem mo2na zastanowid siQ nad zagospodarowaniem

obiektu.

WiQcei pytad nio wniesiono.

Ad.8.z.mkniecie ob.ad.

O godz.'12:55 Przewodniczacy

obrad - zamknql obrad XXXV

Gminy Rybno.

Na tym protokdl zakoiczono.

Prolokolowata:
INSPFKTOF

ngr Ewa ffiiifiutthc

Prowadzq

Do ninielszego prolokofu zahcznik stanowi nagranie zawielajQce obraz i diwiek.

Rady Pan Pioh Kornatowski- wobec wyczerpania dziennego poRAdKu

sesjizwyczajnei

)rczAcY
MINY

touBhi
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